

DB SUMMER

Splashtopia

愉景灣彈游夏日嘉年華

13/7 - 1/9/2024
Tai Pak Beach, Discovery Bay
愉景灣大白灣沙灘SCAN TO
RESERVE
立即掃描購票

熱辣辣的暑假來了，最佳戶外活動當然是玩水！今個夏天，Kiztopia為您帶來全新品牌 Splashtopia！將超過48,000呎的愉景灣大白灣沙灘打造成全港最大型的沙灘水上冒險樂園讓一眾大小朋友齊齊於水上齊齊躍動放電！9大型充氣彈床遊樂區於高達10米的超巨型滑梯翱翔以下，以高速滑進水池再跳進斜坡波波池，激起大量浪花吧！鐘意玩水戰的您又怎能錯過於水上障礙賽勇往直前再挑戰水戰激鬥區，拿起您的水槍向目標盡情射擊吧！

Hey Kizzo! Let's Get Wet!

Prepare for an epic summer with Splashtopia by Kiztopia! This season, Tai Pak Beach in Discovery Bay undergoes a stunning transformation into Hong Kong's largest beach water adventure park, spanning 48,000 square feet. Dive into the excitement with nine massive inflatable bouncy areas, a 10-meter mega slide, and thrilling water obstacle courses. It's the ultimate destination for families, offering endless splashing fun for kids and adults alike. Get ready to make a splash!

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場

WEEKDAY 平日

(MON – FRI
星期一至五)

Buddy Deal (1 child & 1 adult)

親子同行 (1大1小)

\$258

Family Bundle (1 child & 2 adults/2 children & 1 adult)

家庭套票 (2大1小/1大2小)

\$318

Additional Pax (child/adult) 額外成人/小朋友

\$138

WEEKEND 週末

(SAT – SUN
星期六至日)

Buddy Deal (1 child & 1 adult)

親子同行 (1大1小)

\$328

Family Bundle (1 child & 2 adults/2 children & 1 adult)

家庭套票 (2大1小/1大2小)

\$388

Additional Pax (child/adult) 額外成人/小朋友

\$178

FUN IN EVERY SPLASH 盡情激起水花吧!



1 BELL'S DOLPHIN DIVE 海豚飛躍

Dive and glide like dolphins down our tallest and longest slide yet, before making a big splash in the pool below!

在高達10米的巨型滑梯上滑下，尤如海豚般潛入水中翱翔以下，以高速滑進泳池並濺出大量水花！

2 TIGER'S SPLASH 夢幻水世界

Join our dynamic duo, Tiger and Happy, on an aquatic adventure! Experience the thrill of sliding into fun and splashing in our spacious pool!

Kiztopia Friend's Tiger and Happy 邀請小朋友一起展開水上冒險！極速滑下滑梯的刺激體驗，再享受在泳池中盡情嬉戲，您準備好了嗎？

3 HONEY'S ADVENTURE 水上障礙賽

Experience a buzzing adventure as you navigate and conquer obstacles, before splashing into the pool for an exhilarating finish!

來一個刺激的水上障礙賽，考驗體力及毅力，競速奔跑同時小心不慎跌入水中啊！

4 MARK'S OASIS 悠閒休憩區

The ultimate spot for relaxation. Lounge on floats and enjoy mini jumping pads for added fun.

玩得累了？安坐在浮板上好好休息，儲足體力，重新出發！

5 DRAGO'S FALLS 龍之瀑布

Take a plunge from the towering Drago Slide into crystalline waters!
在高聳的龍之滑梯上一躍而下！刺激感滿分！

7 RABY'S SLOPE 斜坡波波池

Test your skills on our slick slope, where reaching Raby at the top promises slippery fun with each step you take!

在光滑的斜坡上挑戰你的技能，嘗試爬上斜坡的最頂處，我們的Raby在等著您呢！

OPERATING HOURS

營業時間

Mon-Sun 星期一至日 (每天共2節)

AM Session 上午時段

10am – 1:30pm

PM Session 下午時段

2:30pm – 6pm

Please refer to our website for latest operating hours.
請參閱我們的網站以了解最新的營業時間。

GET IN TOUCH

聯絡我們

✉ hello@kiztopia.com.hk

🌐 www.kiztopia.com.hk

📞 852-69364663